

18 ноября 2022 г. в Ошском Национальном Кыргызском Драматическом Театре прошла концертная программа

«Посвящение в первокурсники- 2022»

студентов факультета мировых языков и культур Ошского государственного университета. Открыла церемонию вечера декан факультета доцент Сагындыкова Р.Ж. На церемонии с поздравительной речью выступили проректор по государственному языку и социальной работе, куратор факультета мировых языков и культур Шарипова М. С., председатель Молодежного комитета ОшГУ Аскарров Н., заведующие кафедрами, руководители программ студентов 1-го курса.

На концертной программе были представлены танцы и песни.

On November 18, 2022, a concert program was held at the Osh National Kyrgyz Drama Theater

"Initiation into freshmen-2022" students of the Faculty of World Languages and Cultures of Osh State University. The ceremony was opened by the dean of the faculty, associate professor Rahat Sagyndykova. At the ceremony, a congratulatory speech was made by the vice-rector for the state language and social work, the curator of the faculty of world languages and cultures Sharipova M.S., the chairman of the Youth Committee of Osh State University Askarov N., heads of departments, program managers of 1st year students. The concert program included dances and songs.















